
ANDREJ MARINC V ŠIŠKI

Sestanka aktiva direktorjev in predsednikov delavskih svetov — komunistov, ki ga je orga-
niziral komitc občinske konference ZK, se je udeležil tudi predsednik IS skupščine SRS inž.
Andrej Marinc. Ob tej priložnosti je spregovoril nekaj besed o glavni temi tega razgovora —
integracijski procesi v šišcnskem gospodarstvu. Poudaril je, da je pospeševanje poslovnega in
integracijskega povezovanja naša poglavitna naloga, ki so jo začrlali številni dokumenti skup-
ščine, CK ZKS ter 7. kongres ZKS. Zaostriti je treba partijsko odgovornost tistih, ki še niso
pripravili integracijskega programa, zlasti pa moramo paziti na vse, ki bi želeli ovirati to široko
akcijo, ki izhaja iz interesov delavcev. (Na sliki: predsednik občinske skupščine inž. Stane Ple-
menitaš, inž. Andrej Marinc ter član IS SRS Miran Goslar — foto: Nace Bizilj).


